
Hej! 

Hörde från Maria att ni hade frågor om redovisningen av kassa hos boendet. Vi har beslutat 
att vi i år inte behöver ha in blanketten där ni och kontaktperson redovisar att ni stämt av 

kassan fyra gånger per år. Det ändrar inte något i er skyldighet att kontrollera och stämma av 
kassan utan det enda är att vi inte kontrollerar att ni skrivit under. För er egen säkerhets 

skull så bör ni ju ändå använda er av underskrifter vid avstämningarna. Det finns också en 
fråga kring detta i redogörelsen där ni frågas om ni har gjort avstämningar och informeras 

om er skyldighet att göra det. Skulle vi vid granskning av årsräkning eller via till exempel 
klagomål få misstanke om att pengarna inte används till huvudmannen så kan vi komma att 

begära in uppgifter från er som styrker att ni har kontrollerat vart huvudmannens pengar i 
handkassa har använts till. 

 


